
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 3. 2. 2009. 
 
   Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, ing. Lauterbach,                
    

1. Děkan informoval vedení PřF z kolegia rektorky: 
- čerpání rozpočtu UJEP za rok 2008 
- na druhém ročníku veletrhu vzdělávání Gaudeamus Region Praha účast zájemců o 

studium byla vcelku dobrá, otázkou k diskusi zůstává naše účast na podzimním 
Gaudeamu v Brně 

- vedení UJEP připravilo opatření k výsledkům evaluace UJEP, za PřF seznam opatření 
připraví proděkan Balej 

- rozpočet FRIM na rok 2009 ještě není kompletní 
- do 9. 2. 2009 na rektorát zaslat návrhy na Medaili ministra školství  
- do 28. 2. 2009 na rektorát zaslat návrhy na udělení pamětního listu pracovníkům UJEP 

za zásluhy o rozvoj univerzity. Pamětní listy budou uděleny u příležitosti „Dne 
učitelů“.  

- děkan FŽP vystoupil proti zavedení JVS s argumenty finanční náročnosti na vybavení 
pracovišť potřebnou technikou  

- proběhla obecná prezentace projektů UJEP do OP VaVpI firmou SPF Group  

2. Tajemník zařídí nákup stolků k posezení na chodbě katedry geografie a dále zajistí 
pravidelnou drobnou údržbu prostor užívaných naší fakultou.   

3. Proděkanka Žižková: 
- AK schválila katedře matematiky bakalářský presenční program „Matematika a její    
   použití v přírodních vědách“, připravuje se vyhlášení podmínek přijímacího řízení  
- studijní program katedry informatiky „Softwarové systémy“ bude připraven do AS    
   PřF a následně do VR PřF 
- ČVUT zatím neposlalo materiály pro společný studijní program v Chomutově 
- přednesla problém s poštou a nedoručením dopisu do vlastních rukou s ukončením   
   studia. Tajemník bude požadovat  na rektorátě prošetření této záležitosti. 
- účast PřF na presentaci vysokých škol v Mostě měla malý dopad na studenty SŠ,  
   vedení PřF v příštím roce zváží účast na této akci. 

4. Proděkan Balej: 
- předložil finální návrh na propagační bilbordy a plakáty PřF 
- bude vydaná tisková zpráva o prvních absolventech doktorského studia na PřF UJEP 
- v tisku v Litvínově, Chomutově a Varnsdorfu vyjde informace o možnostech studia na 

PřF 

5. Tajemník informoval: 
- i v LS 2008/2009 bude naše studenty z Litvínova vozit mikrobus 
- FUD UJEP nabízí pronájem učeben v jejich budově, proděkanka Žižková zjistí 

požadavky kateder 
- Prof. Nezbeda figuruje v personálním obsazení  FŽP UJEP 

  
 

  
 
                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                       Děkan PřF  
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           


